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ÖZEL MAYA AKADEMİ
“Okul öncesi

eğitim bir
sana�ir.”

Fiskobirlik Yönetim Kurulu 
Başkanı Lütfi Bayraktar’ın, Sa-
karya Büyükşehir Belediye-
si’nin çikolata fabrikası kurma 
girişimi içinde yer almasına, en 
sert tepki Ak Parti’den geldi. 
Ak Parti İl Başkanı Kenan 
Tatlı, "böyle bir girişimin 
olmuş olması dahi Fındığın 
Başkenti, Fiskobirlik'in kuruluş 
yeri olan Giresun’umuz için 
asla kabul edilemez bir durum-
dur” dedi.

BAYRAKTAR’A: “BU ŞEHİR 
SİZE HER TÜRLÜ
İMKANI SUNDU”

Bayraktar’a ve FKB yöneti-

2002 yılında ortaya çıkan ve 
2003 yılında kesin tanısı konularak 
enfeksiyon hastalığı olarak bugüne 
kadar 600’e yakın kişinin ölümüne 
neden olan kenelerin yarattığı has-
talık bu yıl erken başladı. Türkiye 
Covid 19 salgını ile mücadele eder-
ken, aralarında Giresun’un da bulunduğu 7 ilde Kırım Kongo 
Kanamalı Ateşi hastalığı yeniden ortaya çıktı.

Endişe uyandıran vakalar daha çok Türkiye’nin özellikle 
Tokat, Sivas, Giresun, Gümüşhane, Bayburt, Erzincan ve Yoz-
gat illeri içerisindeki bölgelerde etkisini gösterirken yer yer 
diğer illerde de görüldü. Erzincan’da son bir ay içerisinde 17 
vaka görülürken Sivas’ta da 40 KKKA vakası tespit edildi. Şu 
ana kadar, Sivas, Kayseri ve Isparta’da 3 kişi Kırım Kongo Ka-
namalı Ateşi sebebiyle hayatını kaybetti.

KORONAVİRÜS DOLAYLI YOLDAN ETKİLEDİ
Bilim insanları bu artışa coronavirüsle mücadeleye yoğun-

laşılması, tarım ve hayvancılık faliyetlerinin azalması gibi ne-
denlerin kene popilasyonunu artığı görüşünde.

Bugüne kadar en çok kene vaka ve ölümlerinin olduğu 
Kelkit Vadisi çevresinde yer alan Alucra, Çamoluk ve Şebinka-
rahisar ilçelerindeki çiftlik hayvanlarında 2020 yılı 1. etap 
ilaçlı kene mücadelesi başlatıldı. Devamı sayfa 2’de

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu 
5 Haziran Dünya Çevre Günü nedeniyle yaptığı 
açıklamada, çevre ve kentleşme politikalarına 
ilişkin mesajlar verdi.

Giresun’un yeşille mavinin buluştuğu ender 
kentlerden birisi olduğunu söyleyen Başkan Şen-
likoğlu “bizlerde şehrimizin yeşiline yeşil kat-
mak ve tamamen beton bir yapılaşmaya yenik 

AK Parti Giresun Milletvekili 
Kadir Aydın, Gençlik ve Spor Ba-
kanı Mehmet Muharrem Kasa-
poğlu’nu ziyaret etti. Gerçekle-
şen ziyarette Bakan Yardımcısı 
Halis Yunus Ersöz’de hazır bu-
lundu.

Milletvekili Kadir Aydın,ziya-

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, 
Covıd-19 salgını nedeniyle şehir dışından gelecek 
mevsimlik fındık işçileri için bir takım tedbirler 
alındığını açıkladı.

Doğu ve Güneydoğu illerinden her yıl binler-
ce mevsimlik tarım işçisinin fındık toplamak için 
Karadeniz Bölgesi’ne geldiğini hatırlatan Giresun 
Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, “Fındık ha-
sadı Doğu ve Güneydoğu illerinden gelen binler-
ce mevsimlik tarım işçisiyle birlikte yapılmaktadır. 
Covıd-19 salgını nedeniyle dışarıdan gelecek mev-
simlik fındık işçileri için valilikler nezdinde gerekli 

Geçtiğimiz hafta başlayan ‘Yeni Normal Hayat’ günleri için oluşturulan 
ekipler, Giresun’da denetim ve kontroller yaptılar. Giresun Valiliği’nden yapı-
lan açıklamaya göre, bugüne kadar ekipler ; 183 Berber, 3 AVM'de 47 iş 
yeri, 232 taksi, 44 taksi durağı, 13 pazar yeri, 120 toplu taşıma, 291 kahve-
hane, 6 hamam,havuz, 377 lokanta, 8 spor merkezi, 28 park, 28 konaklama 
tesisi,455 cami ve açık alanda çalışma yaptılar.

Kontrollerde virüse rastlanıp rastlanmadığı konusunda bilgi verilmedi.

Alucra ilçesi Konaklı köyünde çiftcilik ve hayvancılık yapan 
Sinan Zavalsız (41), öğle saatlerinde hayvanlarını otlatdığı sırada 
köyün Karaburun mevkindeki ormanlık alanda karşılaştığı iki ayı-
dan birinin saldırması sonucu yaralandı.

Olayın şoku ile ayıyla bir süre boğuştuğunu söyleyen Zaval-
sız, ayının pençe atması sonrası elindeki değnek ile ayıya vurarak 
kendini korumaya çalıştığını, bağırarak kaçması için mücadele et-
tiğini söyledi. Ayının bacağını ısırmasının ardından biran fırsatını 
bulup ağaca tırmadığını telefon ile köydeki kardeşini arayarak 
yardım istediğini söyledi.

Alucra Devlet Hastanesinde bacağının farklı yerlerine dikiş 
atılarak tedavi edilen Zavalsız, "Saldırıdan ucuz kurtuldum, biz 
hayvancılıkla uğraşan insanlarız mecburen hayvanları otlatmak 
için dağlara çıkıyoruz. Geçen yıl iki tane tosunumu ayılar yedi, 
bağ bahçedeki mahsüllerimize zarar veriyorlar devletimden yet-
kililerden bu bölgedeki ayı sayısının azaltılmasını istiyorum" dedi.

Eynesil ilçesinde üzerine duvar dev-
rilen belediye işçisi hayatını kaybetti.

Olay, merkez Köseli Mahallesi’nde 
belediyenin su arızasını gidermek için ya-
pılan çalışma sırasında meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, Eynesil Belediye-
si’nde yaklaşık 10 ay önce işe başlayan 
Ercan Kılıç (23) beraberinde bulunan 
diğer belediye işçileriyle Köseli mahalle-
sindeki su arızasını gidermek için çalış-
maya gitti. Su borusu altından geçen 
duvar dibi kazılırken, duvar çöktü. 
Çöken duvarın altında kalan Ercan 
Kılıç’a ilk müdahale olay yerinde bulu-
nan diğer arkadaşları tarafından yapıldı. 
Daha sonra olay yerine gelen 112 Acil 
Sağlık ekipleri tarafından Görele Devlet 
Hastanesi’ne kaldırılan Ercan Kılıç tüm 
müdahalelere rağmen kurtarılamadı.

Olayla ilgili soruşturma başlatıldı.

KORONAVİRÜS DENETİM VE KONTROLLERİ SÜRÜYOR

23 YAŞINDAKİ BELEDİYE İŞÇİSİ DUVAR ALTINDA CAN VERDİ

SAKARYA ÇİKOLATASI’NA TEPKİ
Ak Parti İl Başkanı Kenan Tatlı,
FKB Başkanı Lütfi Bayraktar’ı uyardı:
“Asla kabul etmeyiz. Hayal görme,
buna müsaade etmeyiz. Yapacaksan
bu şehirde yap.”

cilerine seslenen Tatlı, “herkes 
işini yapsın. Bu konuyla ilgili 
hayal dünyasında başka bir 
beklentisi olanlar varsa o bek-
lentiyi kendi dünyasında yaşa-
sın. Bu şehir size fındıkla ilgili 
ne yapmak istiyorsanız bunun 
için her türlü destek ve imkanı 
sunmuştur. 

Fiskobirlik olarak yapmak 
istediğiniz bir yatırım varsa, 
size imkan sunulmuştur. Bunu 
bu şehirde yapabilirsiniz. Bu 
konuyla ilgili başka bir hayalin 
içerisine girmeyin Buna asla 
müsaade etmeyiz” dedi.

Devamı sayfa 3’de

ŞENLİKOĞLU HEDEF BELİRLEDİ
“BETONA YENİK DÜŞMEYECEĞİZ, GİRESUN’UN YEŞİLİNE YEŞİL KATIYORUZ”

düşmemek için uygun olan her alanda park 
ve yeşil alan yapıyoruz, yapmaya da devam 
edeceğiz. 

Gelecek nesillere, bu kentin dokusunu 
hiç bozmadan yaşayabilecekleri yemyeşil bir 
Giresun bırakma arzusuyla çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz.” dedi. 

Devamı sayfa 2’deBİR KENE EKSİKTİ!
Bölgeminizin kabusu Kırım Kongo Kanamalı hastalığı
(KKKA), geri döndü. Kelkit vadisindeki ilçelerimiz
Şebinkarahisar, Alucra ve Çamoluk tehdit altında…

ALUCRA’DA AYI SALDIRISI

GİRESUN’UN FINDIK İŞÇİLERİ BATMAN
VE ADIYAMAN’DAN GELECEK

tedbirler alınmıştır. Alınan tedbirler kapsamında 
fındık bölgesindeki illere, tarım işçisi olarak hangi 
illerden işçi geleceği belirlendi. Giresun’a Batman 
ve Adıyaman’dan işçi gelecektir. Valilikler, köy 
muhtarlıklarına yazı yazılarak geçici işçilerin isim-
leri ve gelecekleri yerler belirleniyor. Buna göre 
bir sayı belirlenecek ve bu işçilerin gelişi sağlana-
cak. Ancak şuanda yeni normalleşme süreci içeri-
sindeyiz. Hasat dönemine biraz daha zamanımız 
vardır. Normalleşme süreci içerisinde süre içeri-
sinde bu durum değişebilir. Şimdilik bir sorun gö-
rülmüyor” açıklamasında bulundu.

MİLLETVEKİLİ KADİR AYDIN: "BAKANLA GÖRÜŞMEMİZ VERİMLİ GEÇTİ”

ret sonrasında yaptığı açıklama-
da "Giresun’da mevcut yapımı 
devam eden ve proje aşamasın-
da olan yatırımların ele alındığı 
görüşmede, Bulancak Kapalı 
Spor Salonu, Çotanak Arena in-
şaatının tamamlanması, Keşap 
ilçe gençlik merkezi, ilimizdeki 

spor salonlarının yapım süreci, 
Giresun Belediyesinin uygun gör-
düğü 4 alana semt sahasıyla bir-
likte spor alanlarının yapılması 
ve Giresunspor’un maddi ola-
naklarının iyileştirmesi hususla-
rına değinildi" dedi.

Devamı sayfa 2’de…

Kaynak: www. alucrahaber. com
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Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık
Reklam Hiz. San ve Tic. Ltd. Şti. adına

Mehmet GÜNGÖR

BASKI YERİ
Giresun Güncel Tesisleri

GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

Türkiye'nin illerine ve dünyanın pek çok ülkesine fındığın yayıldı-
ğı yöredir Giresun.

Ancak tadıyla, yağ oranı ve kabuk yapısıyla dünyanın en kalite-
li,başka yerde yetişmeyen ve ilin ismiyle anılan tescilli fındığın üretil-
diği tek ildir Giresun.

Bunun için Fındığın Başkenti olarak bilinir:
Giresun Belediyesi tarafından işte tüm bu özel özellikleri taçlana-

dıracak ve ilimize çok yakışacak çotanak fındık figürü dikildi.
Bu figür bir gerçeğin tescilidir. Gelene geçene mesaj, tarihe not 

düşmedir.
Düşünene, yapana teşekkürler.Onure olduk, aidiyet duygumuz 

arttı.

FİSKOBİRLİK TARTIŞMASI
Tek kaygımız fındığımızın hak ettiği değeri bulması… 30 küsür 

yıldır bunu yazdım, söyledim. Çerezlik dahi fındığım olmasa da…
Fındığın mamül üretimini savundum.
Çünkü bu önemli ürünü üreten biziz, ama yöneten biz değiliz. 

Fındığın iç ve dış pazarı yabancı tekellerin elinde, çilesini biz çekiyo-
ruz, kaymağını onlar yiyor. Üretici de ihracatçı da çuvala doldurup sa-
tıyor.

Fındığın amelesiyiz!
Hep birlkte 2,5 milyar dolar kazanıyoruz, budevede kulak, fındı-

ğın çerezi. Bizden çıktıktan sonra, 20’ye yakın üründe kullanılarak 70 
milyarlık bir pazara dönüşüyor.

Bizim bu pastadan pay almamız lazım.
Kalkınmamız, gelişmemiz için bundan başka çıkış yolumuz yok.
Figürün dikildiği gün tam bunları düşünürken, Sakarya Büyük 

Şehir Belediyesi’nin aralarında FİSKOBİRLİK’in de bulunduğu paydaş-
larla çikolata fabrikası kurma projesi hazırlığında olduğu ortaya çıktı.

Bunu iyi niyetli, ama biraz da popilizm kokan bir hamle olarak 
görüyorum.

Çünkü el adama öyle bildiğimiz anlamda çikokata fabrikası kur-
durmaz, icazet vermez.

Bu girişimin içinde olan bir zamanların dünyanın en büyük üretici 
birliği, bir Cumhuriyet kuruluşu FİSKOBİRLİK buna örnektir. Bu kuru-
mu ne hale getirdiklerini, kuruluş özellik ve vasıflarının dışına çıkara-
rak, hareket, teknik imkan ve kabiliyetlerini sınırlandırdıklarını biliyo-
ruz.

Bir zamanlar fındığın iç ve dış piyasadaki en önemli belirleyici ak-
törü olan bu kuruluşun ülke ve üretici lehine fiyatları belirlemesine, 
üretim ve istihdam ve katma değer yaratmasına engel olunduğunu bi-
liyoruz.

Bir emperyal projedir bu.
Ama FİSKOBİRLİK üzerinden oluşturulacak fındığın yerli ve milli 

bütün paydaşlarının katkı vereceği, fındığın dalından, ihracatına 
kadar süreci belirleyen Milli Bir Fındık Politikası için hala geç değildir.

Başa dönersek…
Yüzde yüz sanayi özelliği içeren mamül üretimi şu anda mümkün 

değil. Ama belki Avrupa’da, İsveç’te gördüğümüz türden butik işlet-
meler, aile tipi üretimler, özel teşviklerle özendirilerek bir yol alınabi-
linir.

Bu tür girişimler artırılabilinir.
Bunun fitilini biz, yani fındığın başkentinde yaşayanlar ateşleme-

liyiz.
Belediyeler, FİSKOBİRLİK, STK'lar,siyasi partiler,basın, borsa, 

TSO, üretici temsilcileri, kamu kurum ve kuruluşları, yatırımcılar bir 
araya gelerek bir GİRESUN ÇİKOLATASI yapmanın yollarını aramalı-
dır.

Daha öncelerde de önerdim.
Bu konuda samimiyet testini FİSKOBİRLİK yapsın. Halen 20 çe-

şitte 100 barkodlu fındık üreten EFİT’i, Bulancak OSB’deki projesini 
hisse senetleri oluşturarak halka arz ettsin, hissedar olma yolu açıl-
sın.

Bakalım kim sahip çıkacak, kim alacak, kim para verip ortak 
olacak?

El yapınca kızıyoruz ama kendimize ‘biz neden yapamıyoruz’ diye 
daha çok kızmalıyız.

Fındığa bir önder arıyoruz. Kav çakmakla, mangalda kül bırak-
makla olmuyor bu işler.

1. Sayfadan devam
Sivas Cumhuriyet Üni-

versitesi Tıp Fakültesi De-
kanı Prof. Dr. İlhan Çetin, 
Kırım Kongo Kanamalı 
Ateşi (KKKA) hastalığının 
sayısal artışında corona vi-
rüse yoğunlaşılmasının et-
kili olduğunu belirterek, 
"Bu dönemde tarım ve hay-
vancılık faaliyetlerinin 
azalması ve yeterli ilaçla-
maların yapılmamasının 
da kene sayısını artırdığını 
düşünüyoruz" dedi.

Çetin, KKKA hastalığı-
nın Türkiye'de ilk olarak 
Tokat'ta bir hemşirede 
rastlandığını, özellikle 

Tar�h�n en düşük fa�zl� kred�ler�yle ş�md� G�resun’un caz�be merkezler�nde,
yaşam alanları �ç�nde konut almanın tam zamanı…
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Şenlikoğlu, açıklamasında “Tabiatı korumak, kü-
resel boyutta yaşanan çevre sorunlarının çözümüne 
katkıda bulunmak, gelecek nesillere daha yaşanabi-
lir bir Dünya bırakmak hepimizin ahlaki ve insani 
görevidir” dedi ve Giresun’daki halen süren park, 
bahçe ve plajlar bölgesindeki çalışmlarını da anlattı.

Sanayi Sitesi karşısındaki çöpü kaldırma çalış-
malarının sürdüğünü ve buraya yaşam alanı yapa-
caklarını hatırlatan Şenlikoğlu: “Aksu’da ki çöp 
alanı için de aynı şekilde projemiz var. Çevre ve Şe-
hircilik Bakanlığıyla görüşmelerimiz devam ediyor. 
Yine plajlar bölgesi için de modern tek tip projemiz 
bulunuyor. Fakat bazı işletmecilerle hukuki süreç 
devam ettiği için bu projemize henüz başlayama-
dık. Halkımızın tertemiz plajlarda denize girmesini 
istiyoruz.” diye konuştu.

Şenlikoğlu şöyle devam e�i: “Sayısız canlıya ev 
sahipliği yapan dünyamızın can damarları; toprak, 
hava ve su alanlarıdır. Beslenme, barınma gibi ihti-
yaçlarını gideren canlılar, yaşamsal faaliyetlerini do-
ğaya borçludurlar. Korumak, çevre sorunlarının çö-
zümü için çalışmak, gelecek kuşaklara daha iyi bir 
yaşam sağlayabilmek için tüm insanların en önemli 
görevlerinden biri olmalıdır. Dünya nüfusunu hızla 
artması çarpık kentleşme, sanayileşme artıklarının 
çevreye yayılması, toprak, hava, su gibi doğal kay-
nakların israf edilmesi gibi faktöre bağlı olarak 
iklim değişikliğinden toprak, su ve havanın kirlen-
mesine, biyolojik zenginliğin azalmasına kadar baş 
gösteren çeşitli önemli sorunlar insanlığı ve gelece-
ği tehdit etmektedir. Tabiatı korumak küresel bo-
yutta yaşanan çevre sorunlarının çözümüne katkı-
da bulunmak gelecek nesillere daha yaşanabilir bir 
Dünya bırakmak hepimizin ahlaki ve insani görevi-
dir. Şunu her zaman hatırlayalım. Dünya bize ema-
net bizden sonra gelecek nesillere emanet. Bu vesi-
leyle 5 Haziran Dünya Çevre Gününüzü kutluyo-
rum.”

Milletvekili Kadir Aydın, Bakan Mu-
harrem Kasapoğlu’nu ziyareti sonrası 
yaptığı açıklamada, şu bilgilere yer 
verdi: “Gençlerimizin toplumumuzda 
sosyal faaliyetlerle ön planda olması biz-
ler için son derecede önemlidir. Çünkü 
gençlerimiz, ülkemiz için dinamizm ve 
yenilenmenin öncüsü durumundadır. 
Bu sebeple Giresun’umuz için gençlik 
ve spor hizmetlerinde değişim ve dönü-
şümün öncüsü olma yolunda gayret gös-
termeye devam edeceğiz. Sayın Bakanı-
mızla olan görüşmemiz son derece ve-
rimli geçmiştir. İlimizdeki yatırımların 
bizzat takipçisi olduğunu ve daha önce-
den planlanmış Giresun ziyaretini yaşa-

KIRIM KONGO KANAMALI ATEŞİ (KKKA) İÇİN MÜCADELE BAŞLATILDI

Tokat, Sivas, Giresun, Gü-
müşhane, Bayburt, Erzin-
can ve Yozgat illerini içeri-
sine alan bölgelerde çok 
yoğun bir şekilde kene po-
pülasyonu olduğunu, 
bölge şartlarının hayvanla-

rın üremesine uygun 
ortam oluşturduğunu söy-
ledi.

Öte yandan Giresun'da 
kenelerin yaygın olduğu 
Kelkit Vadisi çevresinde 
yer alan yüksek kesimdeki 

Alucra, Çamoluk ve Şebin-
karahisar ilçelerindeki çift-
lik hayvanlarında 2020 yılı 
1. etap ilaçlı kene mücade-
lesi başlatıldı.

Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğünden 
yapılan yazılı açıklamada, 
kene ile mücadele çalışma-
larının 1. etabında, önceki 
yıllarda temin edilerek ve 
depolarda muhafaza edi-
len et ve sü�e kalıntı bı-
rakmayan ilaçların kulla-
nıldığı belirtildi. Büyükbaş 
ve küçükbaş hayvanlar 
için muhtarların ve önder 
çiftçilerin desteği sağlana-
rak riskli yerler başta 
olmak üzere ücretsiz ilaç-
lamalar yapılıyor. Çiftlik 
hayvanlarında yapılan 
ilaçlama çalışmalarının 
temel amacının kenelerin 
biyolojik üreme zincirini kı-
rarak mevcut kene varlığı-
nı mümkün olduğunca 

azaltmak olduğu bildirili-
yor.

Sıcak mevsimlerde in-
sanlara kene tutunması va-
kalarının artması nedeniy-
le kenelerin bulunabileceği 
alanlara gidildiğinde dik-
katli olunmalı ve en etkili 
korunma yönteminin kişi-
sel korunma tedbirleri ol-
duğunun unutulmaması 
gerektiği vurgulandı.

Kırsal ve ormanlık 
alanlardan dönüşlerde vü-
cutta mutlaka kene kontro-
lü yapılmalı ve tespit edi-
lirse en kısa sürede çıkar-
tılmalı veya yakındaki bir 
sağlık kuruluşuna başvu-
rulmasının gerekli olduğu 
ifade edildi. Ayrıca çiftçile-
rin, yaz mevsiminde tarla-
da çalışma saati olarak sı-
caklığın 15 derecenin altın-
da olduğu zaman dilimle-
rini tercih etmeleri öneril-
di.

Mv. KADİR AYDIN: BAKAN GİRESUN’A YAKIN İLGİ DUYUYOR…

ŞENLİKOĞLU’NDAN, DÜNYA ÇEVRE
GÜNÜ’NDE ANLAMLI MESAJLAR…

Görele Kaymakamı Er-
doğan Turan Ermiş, ilçede-
ki Koronavirüs vakalarını 
açıkladı. Ermiş, sosyal 
medya hesabından yaptığı 
açıkalamada “ilçemizde 1’i 
covid-19 PCR pozitif, 6’sı 
PCR negatif olup akciğer 
tomografisi covid-19 
uyumlu olmak üzere top-
lam 7 aktif takip edilen va-
kamız vardır”dedi. Bu va-

nılan pandemi sürecinden ötürü ertele-
mek zorunda kaldıklarını belirttiler. En 
çok ziyaret etmek istediği iki şehirden bi-
rinin Giresun olduğunu ve yakın bir ta-
rihte Giresun’umuza geleceklerinin altı-
nı çizdiler. Sayın Bakanımızdan belirtti-
ğimiz hususların ihale, proje yapımı ve 
mevcut projelerin hızlandırılması sözü-
nü bizzat aldık. Gerçekleştirdiğimiz zi-
yaretin ilimiz ve başta gençlerimiz 
olmak üzere tüm hemşehrilerim için ha-
yırlı olmasını diliyorum. Gire-
sun’umuza duyduğu yakın ilgileri hase-
biyle bizlere gösterdiği nazik misafirper-
verliği için kendilerine teşekkür ediyo-
rum.”

KAYMAKAM ERMİŞ: “GÖRELE’DE 7 KORONAVİRÜSLÜ VAR”

kaların 5’inin il dışıyla ilgi-
lerinin tespit edildiğini ve 
biri hariç ileri yaş ve kro-
nik hastalıkları bulunan ki-
şiler olduğunu söyleyen 
Kaymakam Ermiş, şunları 
söyledi: “ Vakaların 5 tane-
si Giresun Devlet Hastane-
sinde tedavi altında, duru-
mu ağır olan 1 vaka Nisan 
ayından itibaren yoğun ba-
kımda bulunmakta ,diğer-

lerinin durumu iyi-orta dü-
zeydedir. Bu vakaların, ço-
ğunluğu aile bireylerinden 
oluşan toplamda 13 yakın 
temaslısı mevcut olup bu 
kişilerin biri hariç herhan-
gi bir şikayetleri olmayıp 
evde izolasyon altındadır. 
Yakın temaslılardan şika-
yeti olan bir kişi tetkik 
edilmek üzere Vakfıkebir 
Devlet hastanesinde göz-
lem altında tutulmaktadır. 
Vakaların ve yakın temas-
lıların birbirleriyle bağlan-
tısı olmayıp kümelenme 
de bulunmadığından her-
hangi bir karantina uygu-
lamasına karar verilme-
miştir”

Görele Kaymakamı 
açıklamasında, il dışından 
gelenlerin kendilerine gö-
nüllü olarak izolasyon uy-
gulamaları çağrısı yapa-
rak” siz değerli vatandaş-
larımızdan ricamız maske- 
hijyen- sosyal mesafe ku-
rallarına azami derecede 
dikkat etmenizdir” ifadesi-
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Fındık Tarım Satış Kooperatifleri Birliği 
(FİSKOBİRLİK) Yönetim Kurulu Başkanı Lütfi Bay-
raktar, birliğin 10 yıl öncesine göre 30 kat cirosunu ar-
tırdığını ve 2020 yılı hedefinin ise, 500 milyon lira ol-
duğunu söyledi.

20 çeşitte 100 kadar barkotlu ürünlerle piyasada ol-
duklarına dikkat çeken Bayraktar, Fatsa’ya 750 mil-
yon dolara mal olacak bir kırma fabrikası projesinde 
son aşamaya gelindiğini söyledi. FKB Başkanı,” Gire-
sun merkezde entegre tesisinin bulunduğu alana bir 
kırma fabrikası yapmıştık ve bir de 500 bin dolara so-
ğutma deposu kuruyoruz. Bulancak ilçemizdeki Or-
ganize Sanayi Bölgesi’ndeki arazimize de yatırım pro-
jemiz devam etmektedir. Dolayısıyla FİSKOBİRLİK 
Giresun’da yatırımlarıyla devam etmektedir. Bu yatı-
rımlar yeni istihdam yeni üretim anlamına gelmekte-
dir” dedi.

FİSKOBİRLİK EFİT’E
500 BİN DOLARLIK
SOĞUTMA DEPOSU
KURUYOR

Lütfi Bayraktar:”500 milyon ciro hedefliyoruz”

ŞENLİKOĞLU’NUN BİR PROJESİ DAHA HAYATA GEÇİYOR

İMZALAR ATILDI. DOKAP PROJELİ
MEZBAHANIN ÖDENEĞİ TAMAM…

Anadolu Aslanları İşadamları Derneği 

(ASKON ) Giresun Şube Başkanı Yener Türk, Ti-

rebolu Ziraat Odası’nın fındığa katma değer 

katan örnek bir işletmeyi hayata geçirdiğini söy-

ledi.
Türk, beraberinde bulunan AK Parti Tirebolu 

İlçe Başkanı Yaşar Dikmen ve Yönetim Kurulu 

Üyeleriyle Tirebolu Ziraat Odası tarafından ha-

yata geçirilen fındık kırma, kurutma ve işletme 

tesisini ziyaret ettikten sonra yaptığı açıklamada, 

ASKON’DAN TİREBOLU ZİRAAT
ODASI FINDIK TESİSİNE TAM NOT

tesisin fındığa katma değer sağlayacak bir yatı-

rım olduğunu söyledi.

Yener Türk “Tirebolu Ziraat Odası Başkanı 

olan Erim Yaman’ı ve ekibini kutluyorum. Bu iş-

letme sayesinde üreticinin fındığı daha da de-

ğerlenecektir. Bizim Tirebolu Ziraat Odası gibi 

üretime ve üretilen ürünlere katma değer sağla-

yacak işletmelere öncülük edecek girişimcilere 

Sivil Toplum Kuruluşlarına ihtiyacımız var“ 

açıklamasında bulundu.

Giresun Belediyesi ile Doğu 
Karadeniz Projesi Bölge Kalkınma 
İdaresi Başkanlığı (DOKAP) ile 
birlikte yürü�üğü 'Giresun 
Mezbahane Yapım Projesi'nde 
sona yaklaşıldı. Yapılacak projeye 
ödenek aktarımı için Giresun 
Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu ile DOKAP Başkanı 
Yusuf Mengi hazırlanan ortak 
protokolü imzaladı.

Ortak protokolün şehrimize 
hayırlı olmasını dileyen Başkan 
Şenlikoğlu, “bu şehrin gelişimi ve 
kazanımlarının artması için her 
şeyi yapıyoruz. DOKAP ile 
birlikte yürü�üğümüz ‘Giresun 
Mezbahane Yapım Projesi’ ödenek 
aktarımı için protokolümüzü 
resmiyete döktük. Şehrimize 
hayırlı olsun. Bu proje de kısa bir 
süre sonra yapım aşamasına 
geçilecek" ifadelerini kullandı.

VALİ: “VATANDAŞIN HER
TÜRLÜ TALEBİ KARŞILANIYOR”

Giresun Valisi Harun Sarı-
fakıoğulları, pandemi sürecin-
de vatandaşlara devletin şef-
katli elini hissettirme gayreti 
içinde olduklarını söyledi.

Vali, yaptığı açıklamada, 
“Ülke olarak zor bir süreçten 
geçtik. Bu süre zarfında hem 
sağlık ile ilgili gerekli önlem-
lerin alınmasında hem de 
pandemi sürecinden dolayı 
desteğe muhtaç kesimlere 
yardım etmek için seferber 
olduk. Bu süreçte hizmet 
eden kamu görevlilerine, 
sağlık çalışanlarına, beledi-

yelerimize, sivil toplum ku-
ruluşlarımıza ve gönüllülere 

teşekkür ediyorum. Vatandaş-
larımızın her türlü talebi, gece 
gündüz demeden imkânlar se-
ferber edilerek karşılanmaya 
çalışıldı. Bu süreçte kurallara 
uyan vatandaşlarımıza da te-
şekkür ediyorum. Haziran ayı 
itibariyle başladığımız yeni dö-

nemde de vatandaşımıza her 
türlü desteği vermeye devam 
edeceğiz” açıklamasını yaptı.

Öte yandan Koronavirüs ile 
mücadele çerçevesinde Gire-
sun Valiliği ve ilçe kaymakam-
lıkları bünyesinde kurulan 
Vefa Sosyal Destek Grupla-
rı’nın çalışmalarıyla ilgili bir 
açklama yapıldı. 

Guruplar aracılığıyla ger-
çekleştirilen yoğun çalışmalar-
la, il genelinde 2 bin 411 perso-
nel ve 147 araç ile vatandaşlara 
hizmet sunuldu. Vefa Destek 
ha�ı üzerinden 21 bin 108 va-
tandaşın başvurusu yerine ge-
tirildi. İl genelinde 37 bin 303 
gıda ve 7 bin 90 hijyen paketi 
dağıtıldı. Aile, Çalışma ve Sos-
yal Hizmetler Bakanlığına ya-
pılan başvurular kapsamında 
il genelinde durumu uygun gö-
rülen toplam 32 bin 242 kişiye 
32 milyon 242 bin lira destekte 
bulunuldu.

1. Sayfadan devam
Ak Parti İl Başkanı Kenan 

Tatlı, yaptığı yazılı açıklamada 
birilerinin kendilerini gündem-
de tutma adına Fiskobirlik üze-
rinden Ak Parti’ye, milletvekil-
leri ve Giresun Belediye Başka-
nı Aytekin Şenlikoğlu'na çamur 
atma girişimlerinde bulundu-
ğunu belirtti ve “söylediklerini-
zin altında siz ezilirsiniz” ifadesini kullandı.

“Fındık ve Fiskobirlik bizim içinde asla vaz-
geçilmezdir” diyen ve AK Parti iktidarı döne-
mindeki hükümetlerin Fiskobirlik'e, her zaman 
gerekli desteği verdiğini hatırlatan Tatlı, şunları 
söyledi:

“Hükümetimizin 18 yıllık iktidarı dönemin-

KENAN TATLI: “FINDIK VE FİSKOBİRLİK VAZGEÇİLMEZİMİZ”
de fındık en altın çağını yaşamış 
ve tarihin en yüksek fiyatlarına 
(25-26 tl) çıkmıştır. Ayrıca bizim 
dönemimizde fındık 300 bin tonun 
üzerinde bir ihracatla rekor sevi-
yesine ulaşmıştır.

2018 yılında Cumhurbaşkanı-
mız Sn. Recep Tayyip Erdoğan'ın 
talimatları ile birlikte, TMO stokla-
rında bulunan 10 bin ton fındık pi-

yasa fiyatlarının altında Fiskobirlik'e verilmiştir.

Ve yine Bulancak'ta bulunan 2. Organize Sa-
nayi Bölgemizde yaklaşık 24 dönümlük alan 
(diğer fındık fabrikalarına verilen alanlardan 
daha fazla) fındıkla ilgili tüm yatırımların yapı-
labilmesi amacıyla Fiskobirlik’e tahsis edilmiş-
tir."

Giresun Belediyesi Fen İşlerine bağlı ekipler, ihtiyaç 
duyulan bölgelerde, artan nüfus oranına uygun olarak 
yeni imar yolları açıyor ve trafiğe de yeni bir düzenle-
meler getiriyor.

Bu kapsamda Aydınlar Mahallesi Ada Hastanesi 
Bölgesinde 250 metre uzunluğunda ve 10 metre genişli-
ğinde yeni imar yolu açılıyor.

Belediye yetkilileri çalışmaların aralıksız olarak 
devam ettiğinin altını çizerek: “Açılan yeni imar yolları-
mız hem bölgedeki yapılaşmalar için de önem arz eder-
ken, trafik ağının genişlemesine de yardımcı oluyor. 
Bizler daha güzel bir Giresun için çalışma yürütürken, 
vatandaşlarımızın yaşamlarını kolaylaştıran uygulama-
ları hayata geçiriyoruz” ifadelerini kullandı .

250 METRELİK YENİ İMAR YOLU AÇILIYOR
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DEMİRAY GİRESUN HAZIR BETON

Giresun Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu’nun talimatıyla koronavirüs-
le mücadele sürecinin başlangıcında ku-
rulan 60 kişilik dezenfektan ekibi, şehrin 
tamamına ilaçla temizlik yaparak virü-
sün bulaşmasına engel oldular. Ekip ça-

Yağlıdere Belediyesi yeni tip korona-
virüs (Kovid-19) tedbirleri kapsamında 
çalışmalarını sürdürüyor.

Hayırsever iş adamlarının desteğiyle 
belediye başkanlığı organizasyonunda, 
ilçeye bağlı mahalle ve köylerde yaşa-
yan 2727 kişiye gıda, yiyecek yardım ko-
lisi ile ramazan paketleri dağıtımı,25 ilçe 
esnafına 21.700 TL’lik kira yardımı,22 öğ-
renciye 7.200 TL’lik giysi yardımı,7.100 
adet ekmek ve pide dağıtımı ile 30.00 
adet maske dağıtımı ve dolmuş esnafı-
mıza da 1600 litre yakıt desteği gerçek-
leştirildi. Belediye Başkanı Yaşar 
İbaş,yaptığı açıklamada,koronavirüs teh-
didine karşı alınan önlemler kapsamın-
da ilçede çalışmaların aralıksız sürdü-
ğünü söyledi.

İlçeye belediyesi olarak bu dönemde 
halkımızın ve esnafımızın yanında ol-
maya devam edeceklerini ifade eden 

Atatürkçü Düşünce Derneği Giresun Şubesinden ya-
pılan yazılı açıklamada Çanakçı’ya yapılmak istenen 
HES projesine tepki , HES’lere karşı mücadele veren Ça-
nakçı Belediye Başkanı ve Çanakçı halkına destek 
geldi.

Şube Başkanı Oğuzcan Özdemir yapmış olduğu 
açıklamada şunları kaydetti: HES'ler çevreye, canlı ya-
şamına, insan sağlığına tehdit oluşturuyor “Dereler, ne-
hirler özel şirketlere satılıyor. Ancak biz bölgenin doğa 
turizm aksında büyümesini arzu ediyoruz. Yapılmakta 
olan HES projeleri nedeniyle dere yataklarının daral-
mış, havza planlaması yapılmadan lisans alan projeler 
nedeniyle dereler kuruma aşamasına gelmiştir Kuru-
yan dereler, bir yıkım projesidir. İnsanların yaşam 
alanları, milletimizin tarihi yok edilmek istenmektedir. 
Mevcut Çanakçı deresi 4 tane HES felaketi yaşamış 
7000 m fazla alan tünellerle tahrip edilmiş durumda-
dır. Şimdi son olarak yapılmak istenen HES ile birlikte 
büyük küçük çok sayıda göllerin olduğu Çanakçı- Ka-
rabörk köyü arasındaki alan tahrip edilmek istenmek-
tedir. Giresun ve çevresindeki iller HES mağduriyeti ya-
şamaktadır, doğası bozulmuş, dereleri talan edilmiş, ik-
limi değişmiştir.”

Giresun Belediyesi Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekipleri, baharın gelmesiy-
le birlikte şehrin değişik 
bölgelerine çiçek dikim ça-
lışmaları başlattı.

Belediye yetkilileri, ya-
pacakları çalışmayla birlik-
te şehrin daha estetik bir 
görünüme kavuşacağını 
ifade ederek, “Şehrimizde 
halkımızın gözlerine ve 
ruhlarına hitap edecek mo-
dern bir görüntü kazandır-
mak amacıyla ekiplerimiz 
ile birlikte çiçek dikimi ve 
peyzaj çalışmalarını sür-
dürüyoruz. İlk etapta 200 
bin adet çiçek dikmeyi he-
defliyoruz. Bu çiçeklerin 
arasında kadife, karanfil, 
pervane, vapur dumanı, 
bodrum papatyası, begon-
ya gibi türler bulunmakta-
dır. Orta refüjlerimiz, kav-
şaklarımız ve meydanları-
mız şehrin vitrinleri ve gö-
rünen yüzleridir. Bizde 

Bulancak Galer�c�ler S�tes�’nde sona yaklaşıldı
Bulancak Belediyesi tarafından, Pazarsuyu deresi ke-

narında 10 dönüm alanda inşa edilen ve Ordu-Giresun 
Açık Oto Pazarı olarak da kullanılacak olan Bulancak 
Oto Galericiler Sitesi’nde, inşaat ve yapım çalışmaları 
hızla sürüyor.

Kaba inşaatı tamamlanan, iki katlı ve toplam 51 dük-
kandan oluşan site için geçtiğimiz günlerde yapılan iha-
leyi alan yüklenici firma iş başı yaparken, dükkanların 
4 ay gibi bir sürede anahtar teslimine hazır hale gelece-
ği belirtildi.

Oto Galericiler Sitesi inşaat projesinin ilçenin trafik 
yükünü azaltacak, kaldırım kenarlarındaki park yo-
ğunluğunu önleyecek önemli bir proje olduğunu belir-
ten Bulancak Belediye Başkanı Recep Yakar, “İlçemizi 
daha yaşanır kılacak fonksiyonel projelere önem veri-
yoruz. Bu sayede hem Galerici esnaflarımız bir arada 

olacak hem de vatandaşlarımız aradığını tüm alterna-
tifleriyle aynı yerde bulabilecek. Burası aynı zamanda 
Ordu ve Giresun’a hitap eden açık oto pazarı olarak da 
kullanılarak bölgesel anlamda eksikliği hissedilen bir 
ihtiyacı daha karşılamış olacaktır” dedi.

Başkan Yakar, Galericiler sitesinin arka kısmında bu-
lunan ve Orman Genel Müdürlüğü tarafından Gelece-
ğe Nefes Projesi kapsamında ağaçlandırılan alanın da 
sosyal alan olarak düzenleneceğini belirterek, “arka 
alanda da; mescit, lokanta/restoran, çay ocağı, eksper-
tiz büroları, noter, yıkama istasyonu gibi Galericiler si-
tesinin ihtiyaçlarına yönelik sosyal birimler tesis edece-
ğiz. 

Bunun yanında tüm alanı kapsayan ve çocuklara tra-
fik kuralları eğitimini ve bilincini verecek Trafik Tema 
Parkı tesis edeceğiz” bilgisini verdi.

YAĞLIDERE BELEDİYESİ'NDEN YARDIMLAR...

İbaş,”yapılan çalışmalarda katkılardan 
dolayı hayırsever vatandaşlarımıza te-
şekkür ediyorum.’’diye konuştu.

GİRESUN 200 BİN ÇİÇEKLE RENGÂRENK OLACAK
şehrimizin ihtiyacı olan 
bütün refüjlerde kavşak-
larda, meydanlarda bu ça-
lışmaları yapmaya devam 
edeceğiz. Aynı zamanda 
bazı kavşaklarımıza deko-
ratif süslemeler de gerçek-
leştiriyoruz. Daha güzel 
bir Giresun için çalışmala-
rımız devam edecek.” de-
diler.

BİR ALKIŞ DA BELEDİYE DEZENFEKTAN EKİBİNE
lışmalarını halen sürdürüyor.

Alınan bilgiye göre, belediye dezen-
faktan ekibi koronavirüs sürecinde; 240 
dolmuş, 460 taksi, 130 servis aracı ve 
100 emniyet müdürlüğü aracını belirli 
aralıklarla dezenfekte e�i. Şehir gene-
linde tüm cadde ve sokaklar, hastane-
ler ve sağlık kuruluşları, camiler ve 
mescitler, ilk, orta ve lise ile özel eğitim 
kurumları, özel kuruluşlar, kütüphane-
ler, ATM'ler, muhtarlık binalar, huzur 
evi, yaşlı ve çocuk bakım evi, çeşitli iş-
letmeler, kamuya ait hizmet binaları, 
otobüs terminali, kuaför ve berberler, 
kafe, restoran, kıraathane, dolmuş du-
rakları, park ve bahçeler gibi birçok 
alanda dezenfekte işlemleri gerçekleşti-
rildi.

ADD’den
HES tepk�s�
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Ülkemizin Covid-19 ile mü-
cadelesinde elde ettiği başarı 
sonucu normalleşme süreci 1 
Haziran’da başladı. Yeni nor-
malleşme süreciyle beraber 
Gençlik ve Spor Bakanlığı’na 
bağlı spor tesislerinde uygula-
nacak önlemler ile ilgili karar-
lar alındı.

Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Hasan Bulut; “Devlet ve millet 
işbirliği ile yeni tip koronavirü-
sün olumsuz etkilerini en aza 
indirgemek için yoğun bir ça-
lışma ortaya koyuldu. Normal-
leşme sürecinde de bize düşen 
enerji ve motivasyonumuzu 
kaybetmeden çalışmalarımıza 
kaldığımız yerden devam ede-
ceğiz” dedi.

Giresun Süper Amatör Küme’nin normal se-
zonunu lider olarak tamamlayan Eynesil Beledi-
yespor, altı maçlık Play-off serisi için 22 Hazi-
ran’da sahaya inecek.

Kulüpten yapılan açıklama şu şekilde; “ Bir 
süredir ülkemizde olduğu gibi tüm dünyada et-
kisini gösteren koronavirüs salgını sebebiyle ta-
mamlanamayan ligimizle ilgili erteleme kararla-
rı verilmiş, salgının gidişatına göre kararların 
tüm kulüplerimizle paylaşılacağı bildirilmiş-
ti.�Geldiğimiz son durum itibari ile ilimizde 18 
Temmuz tarihinde 6 maçlık Play-Off maçlarının 
başlamasına karar verilmiştir. Bu karar doğrul- Karate Federasyonu tarafından internet üzerinden düzen-

lenen “Evde Kal Türkiye Şampiyonası’nda finale kadar yükse-
len Tireboluspor sporcusu Yağmur Karakış, üçüncü olarak 
Milli Takımda yarışmaya hak kazandı…

Yağmur Karakış, ilgili federasyon tarafından sanal ortam-
da düzenlenen Online Karate Şampiyonası’nda yine büyük bir 
başarıya daha imza atarak, kata dalında Türkiye 3’ncüsü oldu. 
Gençlik ve Spor Bakanlığı’nın, sporcular için uyguladığı “Evde 
Kal” çağrısına uyarak, karateciler için düzenlenen Türkiye Şam-
piyonası’na antrenörü Ercan Kara’nın destekleriyle katılan ve 
ilk tur maçları sonunda birinci olan başarılı sporcumuz Kara-
kış, minikler kata dalında finale yükselmişti. Geçtiğimiz günle-
re sanal ortamda yapılan Türkiye Finallerinde 36 sporcunun 
katıldığı şampiyonayı 3’ncülükle bitiren Karakış, bu başarısıyla 
bir kez daha göğsümüzü kabarttı. Minikler kategorisinde Tür-
kiye 3’ncüsü olan Karakış’ı yürekten kutladığını söyleyen ba-
şarılı antrenör Kara, korona sürecinin bitmesinden sonra ya-
pılacak ilk şampiyonada sporcusunun milli takımda oynayaca-
ğını belirterek, bundan da büyük mutluluk duyacaklarını ifade 
etti.

Giresunspor - İstanbulspor erteleme maçının tarihi belli 
oldu.

TFF 1. Lig'in 21. haftasında elverişsiz hava koşulları nede-
niyle 34. dakikada ertelenen Giresunspor-İstanbulspor maçı-
nın 23 Haziran Salı günü saat 17.30'da kaldığı yerden devam 
etmesine karar verildi.

TFF 1. Lig'in 21. haftasında 8 Şubat Salı günü Giresun 
Atatürk Stadyumu'nda oynanan fakat elverişsiz hava koşulla-
rıyla ertelenen Giresunspor-İstanbulspor karşılaşmasının tari-
hi belli oldu. Mücadelenin 23 Haziran Salı günü saat 
17.30'da oynanacağı açıklandı. Müsabaka 34. dakikadan iti-
baren İstanbulspor'un 1-0'lık üstünlüğüyle devam edecek.

Uygulanacak önlemlerle �lg�l� kararlar alındı
Giresun Gençlik Hizmetleri ve Spor İl Müdürlüğü’nde İl Müdürü Hasan Bulut başkanlığında,

kuruma bağlı antrenörler ile normalleşme süreciyle ilgili toplantı yapıldı.
TESİSLER YENİDEN 
HİZMETE AÇILACAK

Sürdürülen bu başarılı ça-
lışma sonrası normalleşme sü-
reci ile beraber, sporcuların 
antrenmanlarına devam ede-
bilmesi için bakanlığa bağlı 
spor tesislerinin, yeniden hiz-
mete açılacağını belirten 
Müdür Bulut; “ Yeni normal-
leşme sürecinde Gençlik ve 
Spor Bakanlığı’na bağlı spor te-
sislerinde 18 yaş altı milli 

sporcular ve paralimpik spor-
cular için bir istisna olacak. 
Söz konusu 18 yaşaltı sporcu-
lar ve paralimpik sporcular ‘’ 
özel izinle’’ düzenli antren-
manlara başlayacaklar. 18 
yaşın altındaki lisanslı faal 
sporcular ise sokağa çıkmaları-
na izin verilen Çarşamba ve 
Cuma günleri 14.00 ve 20.00 
saatleri arasında tesislerde ant-
renman yapabilecekler” şeklin-
de konuştu.

M�n�k Karatec� Yağmur,
Türk�ye üçüncüsü...

L�der 22’s�nde sahaya �necek

tusunda, takımımız Play-Off maçları hazırlıkla-
rına 22 Haziran Pazartesi günü başlayacaktır.”

İstanbulspor maçı
23 Haz�ran’da

Gençlik ve Spor Baka-
nı Mehmet Muharrem 
Kasapoğlu kısa bir süre 
içerisinde Giresun’a gel-
meyi planlıyor.

Milletvekili Kadir 
Aydın’ın ziyaret ettiği Bakan Kasapoğlu, Giresun’daki 
yatırımların bizzat takipçisi olduğunu ve daha önceden 
planlanmış ziyaretini yaşanılan pandemi sürecinden 
ötürü ertelemek zorunda kaldığını belirtti. En çok ziya-
ret etmek istediği iki şehirden birinin Giresun olduğu-
nu kaydeden Bakan Kasapoğlu; “En yakın tarihte Gire-
sun’a geleceğim” dedi. Bakan, ihale, proje yapımı ve 
mevcut projelerin hızlandırılması konusunda ise söz 
verdi.

Merkez Hakem Kurulu, üst 
klasman hakemlerine koronavirüs 
testi yapıldığını ve sonuçlarının ta-
mamının negatif çıktığını duyurdu.

MHK’den yapılan açıklamada şu 
ifadeler kullanıldı: “Bilindiği gibi 
Üst Klasman Hakemlerimiz 5 Hazi-
ran 2020 tarihinde TFF Riva Hasan 
Doğan Milli Takımlar Kamp ve Eği-
tim Tesisleri’nde toplanmaları önce-
sinde COVID-19 testine tabi tutul-
muştur. Tüm hakemlerimizin ve 
diğer katılımcıların testleri negatif 
sonuçlanmıştır. Görevlendirmeler 
öncesi testlerin uygulanmasına dü-
zenli olarak devam edilecektir.”

Hakemler ‘negat�f’ çıktı Spor Bakanı gelecek
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19 Haziran’da Adanaspor ile oynayacağı kar-
şılaşmayla lige kaldığı yerden başlayacak olan 
Giresunspor’u yoğun bir maç trafiği bekliyor.

Birinci Ligde 34 haftalık periyodun sonunda 
Play-off oynayacak dört takımdan biri olmak is-
teyen Yeşil-beyazlılar, 19-Haziran- 5 Temmuz 
tarihleri arasında tam beşe maça çıkacak. Per-
deyi 19 Haziran Cuma günü Adanaspor müsa-
bakasıyla açacak olan Çotanaklar, 23 Hazi-
ran’da İstanbulspor ile (8 Şubat’ta elverişsiz 
hava ve saha koşullarından ötürü tatil edilmiş-
ti) 56 dakikalık bir mücadeleye çıkacak.

HEPSİ FİNAL GİBİ
27 Haziran’da deplasmanda Adana Demirs-

por ile karşılaşacak olan Yeşil-beyazlılar, 30 Ha-
ziran’da ise ilk ikiyi kovalayan bir başka takım 
Bursaspor ile iç sahada kozlarını paylaşacak. Ço-
tanaklar, 5 Temmuz’da ise yine ilk ikiyi hedefle-
yen Büyükşehir Belediye Erzurumspor’a ev sa-
hipliği yapacak. Ligin yaş ortalaması en yüksek 
takımlarından birisi olan Giresunspor’un bu 
yoğun trafiğin üstesinden nasıl geleceği merak 
ediliyor. Giresunspor’un son iki maçı ise deplas-
manda Altınordu ve iç sahada Altay ile. Çota-
naklar, şuanda 38 puanla dokuzuncu sırada yer 
alıyor.

Perşembe sabahı yaptığı antrenmanın ardından izine 
çıkan Giresunsporlu oyuncular mesaiye yeniden başlıyor.

Cuma, Cumartesi ve Pazar günlerini dinlenerek geçiren 
Yeşil-beyazlı ekip bugün yapacağı antrenmanla kolları yeni-
den sıvayacak. 14 günlük karantina süreci devam eden Tana-
se’nin takım arkadaşları izindeyken mesaiye devam ederek 
açık kapattığı belirtildi.

Türkiye’de Covid-19 sal-
gını öncesinde son maçı Gi-
resunspor deplasmanda Os-
manlıspor ile oynamış ve sa-
hadan beraberlikle ayrılmış-
tı.

Birinci Ligde üç ayı aşkın 
bir süre sonra yani 19 Hazi-
ran’da heyecan kaldığı yer-
den başlayacak. Ligin aradan 
önceki son maçını oynayan 
takım olan Giresunspor, 19 
Haziran’da Adanaspor ile ya-
pacağı karşılaşmayla aradan 
sonraki ilk müsabakayı oyna-
yan takımlardan biri olacak.

Giresuns-
por’da kalan maç-
larda kale yine 
Metin’in olacak. 
Teknik adam 
Hakan Kutlu’nun 
Covid-19 salgını 
öncesindeki son 
beş maçta kaleyi 
emanet ettiği 
Metin, görevini 
başarıyla yerine 
getirmişti. 
Metin’in Adanas-
por maçıyla birlik-
te başlanılacak 
ligde yine adından 
başarı ile söz et-
tirmesi bekleniyor.

Giresunspor’un profesyonel kad-
rosundaki en genç oyuncusu olan 
Arda, hocalarından ve ağabeylerinden 
çok şeyler öğrendiğini ifade etti.

Takımdaki ağabeylerinin kendisine 
ve diğer genç oyunculara çok yardım-
cı olduğunu kaydeden Arda; “Hakan 
Hocamız gençlere değer veren bir tek-
nik adam. Hocamız ve ekibi gerek be-
nimle, gerekse de diğer genç arkadaş-
larımla çok yakından ilgileniyor. Bu il-
giyi karşılıksız bırakmamak adına çok 
çalışıyoruz. Ayrıca takımımızda çok 
tecrübeli ağabeylerimiz var. Kendimizi 
geliştirme adına çok şanslı olduğumu-
zu düşünüyorum. Hedefim uzun yıllar 
Giresunspor forması giymek” dedi.

Birinci Ligde Play-off’a kalma hesapları yapan Yeşil-beyazlılar, 17 günde beş maça çıkacak.

G�resunspor’u yoğun
trafik bekl�yor

Çotanak mesa�ye başlıyor

“Herkese �ht�yacımız olacak”
Giresunspor’un 

teknik adamı Hakan 
Kutlu, kalan periyotta tüm 

sporcularına ihtiyacının olacağını 
ifade etti.

Bugünden itibaren çok yoğun bir döne-
min kendilerini beklediğini ifade eden 

Hakan Hoca; “Telafisi olmayan, birbirinden 
zorlu maçlar yapacağız. 3-4 gün arayla 
maçlara çıkacağız. Kadromuzdaki tüm 

oyuncularımıza ihtiyacımız olacak. Bunu 
sürekli olarak oyuncu grubumuza söy-

lüyorum ve hepsinden kendilerini 
hazır tutmalarını istiyorum” 

dedi.

“Çok şeyler
öğren�yorum”

Kale O’nun olacak

Sonu da, �lk� de G�resunspor’unGiresunspor’un tecrübeli sol beki 
Muhammed Bayır, sezon bitiminde he-
defe ulaşmak istediklerini dile getirdi. 
Çok önemli maçların kendilerini bekle-
diğini ifade eden Bayır; “Maçlarımızın 

“Hedefe ulaşmak �st�yoruz”
hepsi final havasında geçecek. Şuanda 
beş puan gerideyiz ama bunu kapata-
cak fırsatımız var. İnşallah zorlukların 
üstesinden gelerek sezonu hedeflediği-
miz yerde bitireceğiz” diye konuştu.
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